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يزكرملا ةدحتملا ةيبرعلا تاراملإا فرصم ةباقرل )ميد( م.م.ذ ليومتلل ميد ةكرش عضخت        

Terms and Conditions: 

• This offer is valid until 31 December 2025. 
• The offer is exclusive for Deem Credit Card holders. 
• To avail the offer, customer must make the payment using the Deem Credit Card. 
• There is no restriction on the number of times the offer can be availed.  
• All benefits and privileges offered in the program are not exchangeable for cash or any other merchandise.  
• To receive the offer, customer must specifically request discount at time of payment and will not be able to 

redeem the offer once payment has been made. 
• The offer is not valid in conjunction with any on-going promotion. 
• The products and services offered by AyurTreat are governed by the terms of use prescribed by AyurTreat 

Ayurveda Clinic and as amended from time to time. 
• Deem makes no representation to the quality of goods and services offered by the merchant.  
• The terms and conditions of this offer are subject to change by Deem without any prior notice. 

 

 :ماكحلأاو طورشلا
 .2025 ربمسيد 31 ىتح ضرعلا اذه يرسي •
 .ةينامتئلاا ميد تاقاطب يلماحل يرصح ضرعلا •
 .ةينامتئلاا ميد ةقاطب مادختساب عفدلا ليمعلا ىلع بجي ،ضرعلا نم ةدافتسلال •
 .ضرعلا نم ةدافتسلاا تارم ددعل دح دجوي لا •
 .ىرخأ عئاضب يأب وأ ادًقن لادبتسلال ةلباق ريغ جمانربلا يف ةمدقملا تازايتملااو ايازملا عيمج •
 ةيلمع مامتإ دعب ضرعلا دادرتسا ناكملإاب نوكي نلو ،عفدلا دنع مصخلا بلط ليمعلا ىلع بجي ،ضرعلا نم ةدافتسلال •

 .عفدلا
 .ىرخأ ةيجيورت ضورع يأ عم نمازتلاب حلاص ريغ ضرعلا •
 يتلاو AyurTreat Ayurveda Clinic نم ةدمتعملا ماكحلأاو طورشلل AyurTreat نم ةمدقملا تامدخلاو تاجتنملا عضخت •

 .رخلآ تقو نم اهليدعت متي دق
 .رجاتلا لبق نم ةمدقملا تامدخلاو تاجتنملا ةدوج هاجت ةيلوؤسم يأ ميد لمحتت لا •
 .قبسم راعشإ نود ضرعلا اذهب ةصاخلا ماكحلأاو طورشلا ليدعت قحب سنانياف ميد ظفتحت •

 


